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         Z Á P I S N I C A 
    

     Číslo: XXVIII / 2021   Bánov 8.12.2021 

 PhDr. Miloš Rybár 

 starosta obce Bánov 

 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva,  ktoré sa uskutočnilo 8. decembra 

2021  t.j. v stredu o 15:00 hod. v divadelnej sále kultúrneho domu Bánov, 
s nasledovným programom: 
 

1. Otvorenie zasadnutia, prezentácia, voľba návrhovej komisie a overovateľov 

zápisnice  

 Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce Bánov 

2. Schválenie navrhnutého programu zasadnutia OZ  

Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce Bánov 

3. Kontrola plnenia uznesení a úloh z predchádzajúcich  zasadnutí OZ, 

Správa hlavnej kontrolórky z vykonaných kontrol  

 Predkladá: Ing. Tatiana Bullová, PhD., hlavná kontrolórka obce Bánov 

4. Programový rozpočet obce Bánov na rok  2022 a viacročný rozpočet  na 

 roky 2023-2024, Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu 

obce Bánov na rok 2022 a viacročnému rozpočtu na roky 2023-2024  

Predkladá: Erika Palacková, účtovníčka, Ing. Tatiana Bullová, PhD., hlavná 

kontrolórka obce Bánov 

5. Úprava cenníka SMO 

Predkladá: Erika Palacková, účtovníčka 

6. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti 

Základnej školy s materskou školou  Bánov za školský rok 2020/2021 

Predkladá: Mgr. Denisa Slížová, riaditeľka ZŠ s MŠ Bánov  

7. Dodatok č. 1 k VZN č. 1/2020 o určení výšky dotácie na prevádzku 

a mzdy na dieťa MŠ a dieťa ZŠ na území obce Bánov a CVČ mimo obce 

Bánov v pôsobnosti NSK na rok 2021 

Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce Bánov 

8. VZN obce Bánov č. 3/2021 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy 

na dieťa MŠ a dieťa školského zariadenia na území obce Bánov a CVČ mimo 

obce Bánov v pôsobnosti NSK na rok 2022 

Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce Bánov 

9. VZN obce Bánov č. 4/2021, ktorým sa vydáva Štatút obce Bánov 

Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce Bánov 

10. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bánov na I. polrok 

2022  
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Predkladá: Ing. Tatiana Bullová, PhD., hlavná kontrolórka obce Bánov 

11. Zámer na zámenu  parcely reg. „C“ pre k.ú. Malá Kesa – parc. č. 204/4 

zast. pl. a nádvoria – Mgr. Ľubica Suchanová (doplnenie pôvodného 

uznesenia) 

Predkladá: Mgr. Oľga Švihoríková, prednostka Obecného úradu Bánov 

12. Zámena nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa – parcely reg. „C“ pre k.ú. Malá Kesa – parc. č. 204/4 zast. plochy 

a nádvoria (doplnenie pôvodného uznesenia) 

Predkladá: Mgr. Oľga Švihoríková, prednostka Obecného úradu Bánov 

13. Rôzne 

a) Budovanie sociálnej infraštruktúry – „Denný stacionár Bánov“ 

Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce Bánov 

b) Vyhodnotenie Komunitného plánu obce Bánov  

Predkladá: Mgr. Petronela Mazúchová, poslankyňa obecného zastupiteľstva 

c) Informácie k Zmenám a doplnkom č. 2 k Územnému plánu obce Bánov 

Predkladá: Ing. Mizia 

d) Žiadosť o ukončenie nájomnej zmluvy – Ján Kvasňovský 

Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce Bánov 

e) Žiadosť o prenájom priestorov v obecnej budove na Šurianskej 1 z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa. 

Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce Bánov 

f) Príkaz starostu na vykonanie inventarizácie 

 Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce Bánov 

14. Žiadosti  

a) Žiadosť o bezplatné využívanie priestorov kultúrneho domu v Bánove na 

kalendárny rok 2022  

Predkladá: Eva Kvasňovská  - Cvičiace ženy 

b) Žiadosť o bezplatné využívanie priestorov kina SOKOL v Bánove  na 

kalendárny rok 2022  

 Predkladá  Jozef Kozár - Detský dychový orchester Rosička 

c) Žiadosť o bezplatné využívanie priestorov kina SOKOL  v Bánove na 

kalendárny rok 2022  

 Predkladá Jozef Kozár -  Spolok dychová hudba Kesanka 

d) Žiadosť o bezplatné využívanie priestorov kina SOKOL a kultúrneho domu   

v Bánove na kalendárny rok 2022  

Predkladá: Adrián Ohrádka -  OZ Divadlo J. G. Tajovského Bánov,  

Ing. Martin Hanus – Divadlo mladých 10 v kruhu Bánov 

e) Žiadosť o bezplatné využívanie priestorov Detského centra Kútik  v Bánove 

na kalendárny rok 2022  Predkladá: Mgr. Art. Hana Kováčová -  Spevácky 

zbor Galabriel 

f) Žiadosť o bezplatné využívanie priestorov kina SOKOL  v Bánove na 

kalendárny rok 2022  

Predkladá: Ing. Agnesa Ruschková – Folklórny súbor Rozmaríny 
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g) Žiadosť o bezplatné využívanie priestorov kultúrneho domu v Bánove na 

kalendárny rok 2022  

Predkladá: Miroslav Petráni – Slovenský zväz chovateľov poštových holubov 

v Bánove 

h) Žiadosť o bezplatné využívanie priestorov kultúrneho domu   v Bánove na 

kalendárny rok 2022  

Predkladá: Ing. Patrícia Zajíčková – Slovenský zväz záhradkárov v Bánove 

i) Žiadosť o bezplatné využívanie priestorov kultúrneho domu  v Bánove na 

kalendárny rok 2022   

Predkladá: Mgr. Ján Šimunek  - Základná organizácia ZPCCH A SZTP 

j) Žiadosť o bezplatné využívanie priestorov Detského centra Kútik  v Bánove 

na kalendárny rok 2022  Predkladá: Mária Bartovičová  

k) Žiadosť o predĺženie zmluvy o výpožičke nebytových priestorov v Dome 

služieb na kalendárny rok 2022  

Predkladá: Eva Keméňová – Občianske združenie Kútik 

15. Interpelácie poslancov 

16. Informácie starostu obce 

17. Diskusia 

18. Záver 

 

P r í t o m n í 
 
sú vlastnoručne podpísaní na prezenčnej listine, ktorá je súčasťou zápisnice. 

Zasadnutia obecného zastupiteľstva  sa zúčastnilo 11 poslancov.   
 

1. Otvorenie  
 

 Starosta obce PhDr. Miloš Rybár otvoril a viedol zasadnutie OZ, ktoré 
bolo zvolané podľa odseku 1, § 12, zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení. Za zapisovateľku určil starosta obce p. Zitu Šimunekovú. 

Overovateľmi zápisnice z predchádzajúceho XXVII. zasadnutia boli poslanci 
Ing. Marián Krajčír a p. Branislav Oremus. K predchádzajúcej zápisnici 

neboli žiadne pripomienky.  
Za členov návrhovej komisie navrhol starosta obce poslancov:  

Mgr. Veroniku Výberovú, Ing. Mariána Krajčíra, Mgr. Martina Dananaia. 
 

OZ v Bánove schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Veronika Výberová, 
Ing. Marián Krajčír, Mgr. Martin Dananai. 

 
Hlasovanie: za: 11: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 

Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 
Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 

Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. 
Miroslava Petrášová 

                 proti: 0 

   zdržal sa: 0  
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Za overovateľov správnosti XXVIII. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

navrhol starosta obce poslancov Mgr. Miroslavu Petrášovú, Ing. Ivana 
Valachoviča 

 
OZ v Bánove schvaľuje overovateľov zápisnice v zložení: Mgr. Miroslava 
Petrášová, Ing. Ivan Valachovič. 

 
Hlasovanie: za: 11: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 

Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 
Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 

Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič,  
Mgr. Miroslava Petrášová 

                 proti: 0 

           zdržal sa: 0  
 

 
2. Schválenie navrhnutého programu zasadnutia OZ  

 
 Starosta obce PhDr. Miloš Rybár navrhol hlasovať za program zasadnutia 
rokovania. O slovo sa prihlásil pán poslanec Oremus s návrhom doplniť  

do programu zasadnutia  bod : Osvetlenie tenisových kurtov. Nakoľko 
materiál predložený p. Hodrušským /predseda tenis. oddielu / všetkým 

poslancom, vedenie obce  neobdržalo a nemalo o tom vedomosť. Po diskusii 
poslancov p. Oremus tento navrhovaný bod stiahol. Uvedený bod bude 

zaradený na prerokovanie v čo najkratšom termíne a to v najbližšom 
riadnom zasadnutí OZ. Taktiež sa poslanci zhodli na tom, aby sa žiadosti 
o prenájom obecných priestorov  v budúcnosti podávali v termíne do 31.10.  

a to z dôvodu potreby prerokovania finančnou komisiou a následne 
zapracovania do pripravovaného rozpočtu obce na ďalšie obdobie.  

Tiež nastala všeobecná zhoda ohľadom vypustenia bodu č. 14. - Žiadosti  
a jeho presunutie na riadne zasadnutie OZ  v mesiaci február 2022.   

  
OZ v Bánove schvaľuje navrhnutý program zasadnutia OZ so zrušením bodu      
14a – k.  

. 

Hlasovanie: za: 11: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 
Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 

Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 
Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič,  

Mgr. Miroslava Petrášová 
                 proti: 0 
           zdržal sa: 0  

 

3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OZ 

 

 Slovo dostala hlavná kontrolórka obce Ing. Tatiana Bullová, PhD. 
Pani hlavná kontrolórka oboznámila prítomných o uzneseniach, ktoré sú 

v riešení a podrobne ich odprezentovala. Ide o nasledujúce uznesenia: 
- Uzn. č.13/20200527 zo dňa 27.5. 2020 OZ / žiadosť o nenávratný 
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finančný príspevok za účelom realizácie projektu s názvom „ Bánov - 

odvedenie dažďových vôd Malá Kesa  1. etapa “ , s tým že obec podáva 
žiadosť opätovne z dôvodu potreby vykonania zmien v žiadosti. 

- Uzn. č.4/20202715 zo dňa 15.7. 2020 OZ / súhlas s vypracovaním 
a obstaraním Zmien a doplnkov č.2 k územnému plánu obce Bánov/ 

- Uzn. č.20/2021 zo dňa 17.3.2021 OZ/ zobralo na vedomie žiadosť  

p. Novákovej – zmena UP obce / 
- Uzn. č.21 zo dňa 17.3.2021 OZ/ zobralo na vedomie žiadosť p. Švajdu 

– zmena UP obce / 
- Uzn. č.16/2021 zo dňa 17.3.2021 OZ /odložilo žiadosť o zámenu 

parciel Rímsko-katolícka cirkev farnosť Bánov/ 
- Uzn. č.78/2021 zo dňa 22.9.2021 OZ / - zámer na zámeny parcely 

Mgr. Suchanová – uvedené sa rieši na dnešnom OZ 

- Uzn. č.79/2021 zo dňa 22.9.2021 OZ/ zámena nehnut. majetku obce 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa Mgr. Suchanová /- uvedené sa 

rieši na dnešnom OZ. 
Ďalej informovala o odložených uzneseniach, ktoré sú: 

    -  Uzn. č.6/20201014 zo dňa 14.10.2020 OZ / zobralo na vedomie   
a odložilo žiadosť o zmenu UP obce Bánov - p. Klučka. 
    -    Uzn.č.7/20201014 zo dňa 14.10.2020 OZ /zobralo na vedomie 

a odložilo žiadosť o zmenu UP obce Bánov  – p. Mazreku / 
    -   Uzn. č.12/20201014 zo dňa 14.10.2020  OZ/ odložilo žiadosť 

o zrušenie platby – Obecné siete s.r.o. /. 
Pani hlavná kontrolórka ďalej prítomných informovala, že ku dňu konania 

obecného zastupiteľstva boli ostatné uznesenia a úlohy splnené.   
Starosta obce poďakoval hlavnej kontrolórke za správu, ktorú 
odprezentovala. 

 Do diskusie k tomuto bodu sa prihlásil pán poslanec Ing. Marek 
Šimunek a spýtal sa, v akom štádiu je vypracovanie zmien Územného plánu 

obce Bánov, z dôvodu dôležitosti tohto materiálu kvôli plánovanej 
individuálnej bytovej výstavbe, prebiehajúcim výzvam na cesty, chodníky, 

cyklotrasy, ktoré sú časovo obmedzené. Tiež je nutné riešiť pozemok pod 
plánovaným zberným dvorom s pozemkovým fondom, nakoľko bez 
vypracovaného a schváleného UP to nebude možné. Odpoveď p. starostu 

bola, že v rámci bodu 13 c/dnešného OZ bude oboznámenie OZ 
s momentálnym stavom prác na UP p. Ing. arch. Miziom. Pán poslanec  Mgr. 

Dananai sa spýtal na  uznesenie č.12/202001014 ohľadom Obecných sietí, 
v akom štádiu sú rokovania. Pán starosta oboznámil prítomných, že zatiaľ sa 

rokovania neuskutočnili. Pán starosta dal ďalej slovo hlavnej kontrolórke p. 
Ing. Bullovej ohľadom kontrol, ktoré sa uskutočnili od posledného 
zastupiteľstva. Išlo hlavne o kontrolu týkajúcu sa spôsobu výberu 

a vymáhania nedoplatkov daní a poplatkov za TKO. Jednalo sa o roky 2017-
2021. Kontrolné zistenia: Celkový predpis daní a nedoplatkov pre FO a PO 

na rok 2021 predstavuje sumu 178 194,14 eur. DzN na rok 2021 
predstavuje sumu 84 618,66 eur. Poplatok za TKO predstavuje sumu 

91 525,82 eur. Po nedodržaní lehoty určujúcej splatnosť / 15 dní od 
nadobudnutia právoplatnosti rozhodnutia/vzniká daňovníkovi daňová 
pohľadávka. 
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Stav nedoplatkov 2017-2021 

 FO 2017 2018 2019 2020 2021 

Nedoplatky Daň z 

nehnuteľností 201,97 206,31 213,81 613,42 4110,76 

Nedoplatky Daň za psa 4 4 4 28 264,55 

Nedoplatky TKO 1204,05 1637,95 1662,21 3405,19 15775,29 

Spolu 1410,02 1848,26 1880,02 4046,61 20150,60* 

*stav k 10.11.2021 

 PO 2017 2018 2019 2020 2021 

Nedoplatky Daň z 

nehnuteľností 
0 0 0 252,43 2503,66 

Nedoplatky TKO 0 0 0 75 775 

Spolu 0 0 0 327,43 3278,66* 

*stav k 10.11.2021 

 

Navrhované opatrenia k zisteným nedostatkom: 

- upraviť VZN o dani za psa,  

- kontrolovať úhrady daní a poplatkov za TKO v zmysle vydaných 

rozhodnutí, 

- vyzývať daňovníkov/poplatníkov na zaplatenie daňovej pohľadávky, 

resp. nedoplatku za TKO v náhradnej lehote, 

- uplatňovať sankcie vo forme úroku z omeškania v zmysle § 156 ods. 

1 písm. a) daňového poriadku, úrok z omeškania správca dane 

vyrubí podľa odseku 2, ak daňový subjekt nezaplatí alebo neodvedie 

v ustanovenej lehote alebo v ustanovenej výške alebo v lehote alebo 

výške určenej v rozhodnutí správcu dane daň. 

- zaviesť systém vymáhania pohľadávok formou exekučného konania 

podľa § 90 až §106 daňového poriadku. 

 

 
 K dnešnému dňu boli pohľadávky vo výške 32.941 eur znížené na 
20.808 eur, čo bolo spôsobené zaslaním cca 160 upomienok dlžníkom.  

Za posledných 5 dní bolo zaplatených cca 5.000 eur, čo je potešujúce.  
Tiež hl. kontrolórka navrhuje uplatňovať sankcie vo forme úroku 

z omeškania a tiež zaviesť systém vymáhania pohľadávok formou 
exekučného konania. Upozornila však na skutočnosť, že časť pohľadávok je 

už nevymáhateľných, a budú musieť byť z účtovníctva odpísané.  
Pán starosta poďakoval za vykonané kontroly a otvoril diskusiu. Pán 
poslanec Ing. Marek Šimunek poďakoval za zefektívnenie a pokrok vo výbere 
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daní, nakoľko ako predseda finančnej komisie konštatoval, že problém sa 

rieši už dlhšie obdobie a treba v tomto trende pokračovať. Pán poslanec 
Oremus upozornil na nedoplatok od Obecných sietí, ktorí sa rieši už 3 rok, 

aby sa tento nestal nevymáhateľným. Požiadal obec o vyvolanie rokovania 
v čo najkratšom čase. Pán poslanec Rácek upozornil na fakt, že výška 
nedoplatkov každým rokom rastie a je potrebné i naďalej robiť efektívne 

kroky a nedoplatky znižovať. Hlavná kontrolórka tiež informovala o výške 
nedoplatkov /23 329,37 eur / k dnešnému dňu  8.12. 2021 celkovo za DzN 

a TKO. Pán starosta poďakoval hlavnej kontrolórke za kvalitne odvedenú 
prácu. 

 
 
OZ v Bánove berie na vedomie Kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúcich 

zasadnutí OZ. 
 

 
Hlasovanie: za: 11: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 

Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 
Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 
Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. 

Miroslava Petrášová 
                 proti: 0 

           zdržal sa: 0  
 

OZ v Bánove berie na vedomie Správu hlavnej kontrolórky z vykonaných 

kontrol. 

Hlasovanie: za: 11: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 
Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 
Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 

Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. 
Miroslava Petrášová 

                 Proti :0 
           zdržal sa: 0  

 

4. Programový rozpočet obce Bánov na rok 2022 a viacročný rozpočet 
na roky 2023-2024, Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu 
rozpočtu obce Bánov na rok 2022 a viacročnému rozpočtu na roky 

2023-2024 
  

 Slovo dostala p. Ing. Bullová  - hlavná kontrolórka obce, zhrnula 
stanovisko k návrhu rozpočtu na rok 2022 i na roky 2023-2024. Predstavila 

výdavky v jednotlivých programoch:  riadenie obce, propagácia a marketing, 
služby občanom, odpadové hospodárstvo, komunikácie, vzdelávanie, šport, 
kultúra, prostredie pre život, bývanie sociálne služby, administratíva.  

- odišiel poslanec Mgr. Martin Dananai 
V závere pani kontrolórka konštatovala, že návrh rozpočtu je spracovaný 

podrobne a prehľadne. Je doplnený dôvodovou správou k rozpočtu. 
Bol v zmysle zákona verejne sprístupnený a tiež občanmi pripomienkovaný.  

- Poslanec Mgr. Martin Dananai sa vrátil 
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Na základe odborného stanoviska  a skutočností v ňom uvedených, 

odporučila OZ v Bánove návrh rozpočtu na rok 2022 schváliť ako vyrovnaný 
a návrh rozpočtu obce vrátane programového rozpočtu obce na roky 2023-

2024  zobrať na vedomie. 
 
 Pán starosta poďakoval pani hlavnej kontrolórke za prednesenie 

stanoviska a otvoril diskusiu k tomuto bodu. Ako prvý sa prihlásil pán 
poslanec Ing. Krajčír, ktorý sa informoval ohľadom cien energií, ktoré stúpli, 

ako máme uzatvorené zmluvy, či sú ceny  fixované na rok 2022, nakoľko je 
predpoklad ich zvýšenia až o cca 100%. Až v priebehu budúceho roku sa 

ceny na zmluvách  budú meniť, konštatovalo OZ. S technickou poznámkou 
vystúpil pán poslanec Ing. Marek Šimunek, ktorý navrhol, aby sa pre 
občanov zverejnili pripravované investície, ktoré boli riešené na finančnej 

komisii a pripomenul i možnosť realizácie projektov cez fondy a tiež čerpanie  
z prostriedkov z rezervného fondu. Pán starosta súhlasil so zverejnením 

celoročného prehľadu pripravovaných investícií na našej webovej stránke, 
pre lepšiu informovanosť občanov. Ďalej dostala slovo pani prednostka Mgr. 

Švihoríková, ktorá informovala prítomných poslancov o návrhu doplniť 
rozpočet na rok 2022 o vybudovanie malej kompostárne do 100 ton. Návrh 
zaslala pani Ing. Grófová . Ako 2.návrh – V programovom rozpočte Program 

č.9  Prostredie pre život navrhuje doplniť merateľný ukazovateľ tohto znenia: 
Počet novovysadených stromov za rok : 30. Dôvod: rozvoj zelene. 

Rozhodnutie ohľadom investície do zriadenia kompostárne je v kompetencii 
poslancov OZ, konštatovala prednostka. Pán starosta informoval o likvidácii 

a štiepkovaní haluzovín, ktoré sa uskutočnilo už  3x v tomto roku externou 
firmou, ktorá nám štiepku i likviduje. Ak OZ tento návrh schváli, 
potrebujeme tiež vybrať miesto, projekt, zabezpečiť adekvátnu obsluhu a tiež 

vyčleniť investície. S výsadbou stromov súhlasí a je za realiziáciu 
a zakomponovanie tohto bodu do budúcoročného rozpočtu. Zriadenie 

kompostárne necháva na zvážení a rozhodnutí poslancov OZ. Pán starosta 
otvoril diskusiu k tomuto bodu. Ako prvý sa prihlásil pán poslanec Ing. 

Marek Šimunek s návrhom riešiť situáciu s odpadmi v našej obci komplexne, 
o návrhu diskutovať a to vo všetkých oblastiach - zberný dvor, separácia 
odpadov, odmeňovanie osôb. 

 Je potrebné sa touto problematikou zaoberať i  v budúcom roku, zvážiť 
možnosť odmeňovania občanov, ktorí  sú zodpovední a viac separujú. 

Rozpočet je flexibilný, ale je potrebné pripomenúť veľkú investičnú akciu: 
Dobudovanie kanalizácie v obci, ktorej realizácia nás čaká v budúcom roku. 

Pán poslanec Oremus reagoval na návrh riešiť bioodpad kompostárňou, 
návrhom zriadenia zberného dvora o doriešenie situácie, ktoré je tiež 
dočasné a je ho potrebné doriešiť úplne, či už na pozemkoch  SPF, či iným 

rozhodnutím. Ďalej sa k tejto téme vyjadril pán poslanec Rácek, ktorý 
konštatoval, že myšlienka nie je zlá ale realizácia určite nie je jednoduchá 

a navrhol sa k tejto téme stretnúť a prerokovať ju za prítomnosti 
navrhovateľky. Tiež by bolo dobré pripraviť finančné analýzy. Pán poslanec 

Ing. Valachovič vidí riešenie v novozriadenom zbernom dvore, a do budúcna  
je potrebné sa touto myšlienkou zaoberať. Pán poslanec Mgr. Dananaj 
súhlasí s tým, čo bolo povedané, je  však potrebné komplexné riešenie 

zberného dvoru a  tiež informácie  ohľadom územného plánu. 
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 Pán starosta v tomto bode  ešte informoval OZ o doručení žiadosti 

o poskytnutie  dotácie  vo výške 200 eur od Zväzu chovateľov Bánov. Pán 
poslanec Mgr. Dananai navrhol odloženie prerokovania žiadosti na 

nasledovné riadne zastupiteľstvo, nakoľko táto žiadosť  tiež nebola  
prerokovaná na finančnej komisii. S týmto návrhom OZ súhlasilo.  Pán 
starosta dal hlasovať o Programovom rozpočte obce Bánov na rok 2022. 

 
OZ v Bánove schvaľuje Programový rozpočet obce Bánov na rok 2022. 

 
Hlasovanie: za: 11:Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 

Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 
Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 
Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič,  

Mgr. Miroslava Petrášová 
                 proti: 0 

           zdržal sa: 0  
 

OZ v Bánove berie na vedomie 
a) Viacročný rozpočet na roky 2023-2024 
b) Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce 

Bánov na rok 2022 a viacročnému rozpočtu na roky 2023-2024 
 

Hlasovanie: za: 11: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 
Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 

Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 
Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič,  
Mgr. Miroslava Petrášová 

                 proti: 0 
           zdržal sa: 0  

 
 

5. Úprava cenníka SMO 

 Starosta obce informoval prítomných o navrhovaných zmenách 
v poplatkoch, za služby SMO.  Návrh na najväčšie zvýšenie od 1.1. 2022 je 

odvoz fekálií, ktoré by malo stúpnuť z 35 eur na 45 eur a to z dôvodu 
navýšenia poplatkov na ČOV Šurany  a tiež zvýšenie cien PHM, miezd, 

opravy vozidla  a poistného. Ako prvý sa v diskusii vyjadril pán poslanec Ing. 
Krajčír, ktorý dal návrh na zvýšenie  na  40,- eur. Ako dôvod uviedol, že 

občania, ktorí využívajú túto službu sú zodpovední a je potrebné túto službu 
dotovať obcou, pokiaľ nebude vybudovaná kanalizácia. Navrhol o svojom 
návrhu hlasovať. S technickou otázkou sa obrátil na predkladateľku návrhu 

p. Palackovú Eriku, koľko sú reálne náklady na odvoz 1 fekálu – 900 l 
odpadovej vody . Pani Palacková uviedla, že cca 50 eur s réžiami. V čase, keď 

bolo vozidlo v oprave nám túto službu poskytovali externé firmy a odvoz  
1 fekálu stál nášho občana 80–90 eur.  Ďalej sa do diskusie zapojil pán 

poslanec Ing. Valachovič, ktorý súhlasí s kompromisným návrhom. Ing. 
Krajčír opätovne navrhuje dotovať túto službu kvôli tomu, aby sa cena 
nezvýšila príliš a občania nelikvidovali odpadovú vodu iným nezákonným 
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spôsobom a tým budú znečisťovať životné prostredie. Pán poslanec  

Ing. Marek Šimunek súhlasil. Navrhol, aby obec, ak má nejaké právomoci  
tieto využívala.  

 
OZ v Bánove schvaľuje Úpravu cenníka SMO s účinnosťou od 01.01.2022, 
s dodatkom, že cena za ťahanie odpadu - fekálií  bude za 1 vozidlo  40 eur. 

 
Hlasovanie: za: 11:Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 

Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 
Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 

Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič,  
Mgr. Miroslava Petrášová 

                 proti: 0 

           zdržal sa: 0  

 

 

6. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti 

Základnej školy s materskou školou Bánov za školský rok 2020/2021 
 

 Starosta obce informoval, že správu na prerokovanie doručilo vedenie  ZŠ 
s MŠ Bánov. Do diskusie sa neprihlásil nikto. Nasledovalo hlasovanie. 

 

OZ v Bánove  

a) Prerokovalo a berie na vedomie Správu o výsledkoch a podmienkach 
výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy s materskou školou 

Bánov za školský rok 2020/2021 
 
OZ v Bánove 

 
b) Odporúča schváliť starostovi obce Správu o výsledkoch a podmienkach 

výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy s materskou školou 
Bánov za školský rok 2020/2021 

 

 

Hlasovanie: za: 11: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 
Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 

Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 
Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. 

Miroslava Petrášová 
                 proti: 0 
           zdržal sa: 0  

 

-  Odišla pani poslankyňa Mgr. Petrášová 
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7. Dodatok č. 1 k VZN č. 1/2020 o určení výšky dotácie na prevádzku 

a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na území 

obce Bánov a CVČ mimo obce Bánov v pôsobnosti NSK na rok 2021 

 Starosta obce informoval prítomných, že dodatok sa týka tej 
navyšovanej časti finančných prostriedkov na základe žiadosti, ktorá bola 
schválená na minulom mimoriadnom zasadnutí OZ, preto je nutné prijať 

Dodatok k platnému VZN.  
 

 OZ v Bánove schvaľuje a vydáva Dodatok č. 1 k VZN obce Bánov  
č. 1/2020 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej 

školy a dieťa školského zariadenia na území obce Bánov a CVČ mimo obce 
Bánov v pôsobnosti NSK na rok 2021. 
 

Hlasovanie: za: 10: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 
Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 

Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 
Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič, 

                 proti: 0 
           zdržal sa: 0  

 

8. VZN obce Bánov č. 3/2021 o určení výšky finančných prostriedkov 

na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy, dieťa školského 
zariadenia na území obce Bánov a CVČ mimo obce Bánov v pôsobnosti 

NSK na rok 2022 
  

 Starosta obce PhDr. Miloš Rybár vysvetlil, že tento bod súvisí 
s predchádzajúcim dodatkom a to v takom rozsahu, že je potrebné na celý 
rok 2022 všeobecne záväzným nariadením určiť  novú výšku dotácie na 

prevádzku a mzdy na dieťa školského zariadenia na území obce Bánov.  
 

 OZ v Bánove schvaľuje a vydáva VZN obce Bánov č. 3/2021 o určení 
výšky finančných prostriedkov na prevádzku a mzdy na dieťa materskej 

školy a dieťa školského zariadenia na území obce Bánov a CVČ mimo obce 
Bánov v pôsobnosti NSK na rok 2022. 
  

 
Hlasovanie: za: 10: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 

Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 
Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 

Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič           
                 proti: 0 
           zdržal sa: 0  

 

 

9. VZN obce Bánov č. 4/2021, ktorým sa vydáva Štatút obce Bánov  

 
 Pani prednostka obecného úradu Mgr. Švihoríková, na základe 

kontroly hlavnej kontrolórky ktorá upozornila na potrebu zmeniť štatút obce 
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Bánov , vypracovala a pripravila na rokovanie VZN, ktorým sa určuje Štatút 

obce Bánov. Tiež oboznámila poslancov s pripomienkami, ktoré boli 
v zákonnej pripomienkovacej lehote doručené zo strany občanov.  Pani 

prednostka pripomienkovala svoj návrh v drobných zmenách oproti 
dokumentu, ktorý bol zverejnený a to: §5 odst. 2 do vety za spojkou a doplniť 
slovo pre výstupný dokument. V §10 odst. 1 doplniť za slovo Obce slovo 

Bánov. V § 12 ods. 4 zmeniť  slovné spojenie kroniky obce  za slovné 
spojenie pamätnej knihy obce.  

 
- Prišla pani poslankyňa Mgr. Petrášová 

 
Pani prednostka predniesla pripomienky p. Ing. Grófovej a Ing. 
Mančuškovej, ktoré požadovali do Štatútu obce zahrnúť:  

    
1/ zriadenie komisie grantových a dotačných projektov 

2/ zapojenie obyvateľov do rozhodovacieho procesu samosprávy 
o prerozdeľovaní financií z rozpočtu  formou participatívneho rozpočtu.  

3/ zaradenie do programu zasadnutia bod Názory občanov 
4/ doplnenie vety do uvedeného VZN: Vyhodnotenie pripomienok 
k návrhu VZN uskutočnené dňa:  

5/ doplnenie §7 o ďalší spôsob zverejňovania informácií a to 
opakovaným vyhlásením miestnym rozhlasom, či priamym oslovením 

dotknutého občana listom.  
 

Starosta poďakoval p. prednostke za prednesenie návrhu VZN č. 4  
- Štatút obce BÁNOV  
 

  Do diskusie sa zapojil pán poslanec Ing. Šimunek a to 
s návrhom, aby sa čestné občianstvo zapisovalo  aj do kroniky a tiež 

i do pamätnej knihy. Technickú poznámku mala i poslankyňa PhDr. 
Juríková a tiež súhlasila s návrhom. 

        Pán poslanec Ing. Šimunek súhlasí s myšlienkou zriadenia komisie 
grantových a dotačných projektov, pretože je potrené využiť možnosť 
čerpania dotácií cez projekty, ktoré treba neustále sledovať, zapájať sa 

do výziev. Nesúhlasí s tým, aby to bolo v štatúte , ale inou formou, 
napr. pracovná skupina zložená z radov pracovníkov OcÚ, poslancov,  

či aktívnych občanov.  
  Pani poslankyňa Mgr. Mazúchová vyjadrila názor, že by bolo 

prospešné zriadiť komisiu na tento účel a zapojiť iniciatívnych občanov. 
Pán  poslanec Rácek apeluje vo svojom príspevku i na občanov, ktorí 
majú konkrétne informácie ku grantom a dotáciám , aby tieto poskytli 

obecnému úradu. Ďalej pán poslanec Ing. Šimunek tiež požiadal členov 
občianskych združení, aby vo väčšej miere využívali možnosť podávania 

žiadostí o granty, v oblasti v ktorej pracujú. Má za to, že čerpaním 
prostriedkov z grantov by mohli obdržať väčšie množstvo prostriedkov, 

ako im môže poskytnúť obec. Vyjadril názor, že v prvom rade 
získavanie dotácií a grantov je povinnosťou obce a OZ, preto treba 
hľadať riešenia také, ktoré v čo najkratšom čase pomôžu túto činnosť 

zefektívniť. Poďakoval Ing. Grófovej za jej návrhy.  
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  Na záver diskusie p. starosta zhrnul všetky pripomienky na 

doplnenie :  Zriadenie  komisie by sa riešilo samostatne, participiálny 
rozpočet tiež, názory občanov sú v rámci bodu Diskusia, do štatútu 

obce by sa pridal ešte iný spôsob zverejňovania informácií v rozsahu: 
opakované vyhlásenie miestnym rozhlasom, nakoľko dotknutého 
občana je nemožné presne identifikovať v prípade oslovenia listom.  

 
OZ v Bánove schvaľuje a vydáva VZN č. 4/2021, ktorým sa vydáva Štatút 

Obce Bánov. 
Hlasovanie: za: 11: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 

Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 
Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 
Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič,  

Mgr. Miroslava Petrášová 
                 proti: 0 

           zdržal sa: 0  
 

 S faktickou poznámkou , resp. návrhom na presunutie bodu 13 c) 

Informácie k Zmenám a doplnkom č. 2 k Územnému plánu obce Bánov, 

ktorý predkladá Ing.arch. Mizia, vystúpil pán Ing. Šimunek na 

uprednostnené prerokovanie.  

 

Bod 13/ Rôzne   
 

c) Informácie k Zmenám a doplnkom č. 2 k Územnému plánu obce 

Bánov 
 

K tomuto bodu rokovania dal starosta obce slovo Ing. arch. Miziovi, ktorý 
informoval prítomných o pripravenom návrhu. Boli dokončené  projekčné 

práce na stupni návrh, ktoré je možné prerokovať. Tiež oboznámil poslancov 
s ďalším postupom. Vizuálnou  prezentáciou informoval o 3. lokalitách, ktoré 
sú v riešení. Ako prvá je za ulicou Kpt. Nálepku – individuálna bytová 

výstavba. Jedná sa o rozvojovú lokalitu, ktorá rozšíri možnosť výstavby RD, 
dnes sú to nadrozmerné záhrady a orná pôda za záhradami. Druhou 

lokalitou je prepojovací chodník medzi zastavanou časťou obce a železničnou 
stanicou. Treťou lokalitou je časť na severovýchode obce, ktorá bola pôvodne 

uvažovaná pre výrobu a podnikanie, zberný dvor  a tiež časť na hromadnú 
bytovú výstavbu. Na rozdelenie týchto zón musí byť 20 m zelený pás. 
Verejnoprospešné stavby sú novovybudované ulice, peší chodník,   zberný 

dvor, ochranná zeleň a tiež hromadná bytová výstavba.  

 Pán starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu. Ako prvý sa prihlásil pán 

poslanec Ing. Krajčír, ktorý sa zaujímal o časový priebeh potrebný k čo 

najkratšiemu schváleniu UP obce.  Odpoveďou je, že lehota na 

pripomienkovanie od zverejnenia návrhu je 30 dní. Po zapracovaní 

pripomienok je vypracovaný čistopis, ktorý obec dáva na schválenie 

nadriadenému orgánu, ktorý má zasa lehotu 30 dní. Po schválení UP je 

následne potrebné návrh schváliť obecným zastupiteľstvom. Názor pána Ing. 



14 

 

arch. Miziu je taký, že už to je posledný dodatok, a obec by mala uvažovať 

o spracovaní nového UP v digitálnej podobe. Zo širokej diskusie vznikla 

situácia potreby prerokovať novovzniknuté zmeny UP na mimoriadnom 

zasadnutí OZ ešte v tomto roku, na čom sa prítomní poslanci zhodli. 

 

OZ v Bánove berie na vedomie informácie k Zmenám a doplnkom č. 2 

k Územnému plánu obce Bánov.  

  
Hlasovanie: za: 11: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 

Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 

Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 
Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič,  

Mgr. Miroslava Petrášová 
                 proti: 0 

           zdržal sa: 0 

 

 
10. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bánov na I. 

polrok 2022 
 

 Slovo dostala hlavná kontrolórka, ktorá oboznámila prítomných s plánom 
kontrol  na I. polrok 2022. Okrem pravidelných kontrol sa chce zamerať 

hlavne na odpadové hospodárstvo,  zverejňovanie a sprístupňovanie 
informácií, sledovanie stavu a vývoja dlhu obce. Tiež kontrolu použitia 
poskytnutých dotácií organizáciám v roku 2021 a  plnenia uznesení 

obecného zastupiteľstva. Tiež bude akceptovať podnety na kontroly od 
poslancov OZ. 

  
OZ v Bánove prerokovalo a berie na vedomie Plán kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra obce Bánov na I. polrok 2022. 
 
Hlasovanie: za: 11: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 

Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 
Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 

Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič,  
Mgr. Miroslava Petrášová 

                 proti: 0 
           zdržal sa: 0  
 

11. Zámer na zámenu parcely reg. „C“ pre k. ú. Malá Kesa – parc. č. 

204/4 zast. pl. a nádvoria – Mgr. Ľubica Suchanová 

 

 Pán starosta dal slovo pani prednostke, ktorá uviedla, že z dôvodu 

zjavných nepresností v písaní je potrebné zámer a samotnú zámenu 

nehnuteľností pani Suchanovej prerokovať opätovne, nakoľko katastrálny 
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úrad prerušil konanie. Bolo nutné doplniť pôvodnú parcelu, z ktorej 

novovzniknutá parcela 204/4 vznikla.  

 Starosta dal hlasovať za uznesenia, týkajúce sa uvedenej zámeny.  

 

- OZ v Bánove schvaľuje podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

Zámer  na zámenu  novovytvorenej parcely reg. „C“ parc. č. 204/4 zast. 

plochy a nádvoria o výmere 16 m2 pre k.ú. Malá Kesa, ktorá vznikla 

Geometrickým plánom na oddelenie pozemku parc. č. 204/4 pod č. 44/2021 

vyhotoveným AAA Geodet s.r.o., Podzámska 34A, Nové Zámky v zast. 

geodetom Attila Bédi dňa 25.5.2021, autorizačne overeným dňa 26.5.2021 

Ing. Gabriel Ozorai, úradne overeným dňa 7.6.2021 Ing. Agnešou 

Jankovskou pod č. 780/21 z pôvodnej parcely registra „C“ evidované na 

katastrálnej mape pre k.ú. Malá Kesa, zapísanej na LV č. 1 pre k.ú. Malá 

Kesa, ako parc. č. 204/2 zast. pl. a nádvoria o výmere 73 m2, ktorej 

vlastníkom je  obec Bánov, Hviezdoslavova 34, 941 01 Bánov v celosti za 

parcelu registra „C“ evidovanú na katastrálnej mape ako parcela registra „C“ 

pre k.ú. Malá Kesa zapísaná na LV č. 572 ako parc. č. 179/30 zast. pl. 

a nádvoria o výmere 30 m2,  a to v prospech Mgr. Ľubica Suchanová, rod. 

Grófová, nar. 27.6.1972, bytom Čsľ. Armády 1194/32, Bánov, a to podľa § 

9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. v znení neskorších predpisov. 

 Zámena sa uskutoční ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, 

že novovytvorená parc. č. 204/4 pre k.ú. Malá Kesa je v bezprostrednej 

blízkosti a susedí s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Mgr. Ľubici Suchanovej 

a novovytvorená parcela č. 204/4 je ňou využívaná ako prechod a prístup 

k nehnuteľnostiam, o ktorú novovytvorenú parcelu sa dlhšiu dobu stará 

a zveľaďuje ju. 

 Predmetom zámeny je teda novovytvorená parcela reg. „C“  ako parc. č. 

204/4 zast. pl. a nádvoria  o výmere 16m2 vo vlastníctve Obce Bánov za 

parc. č. 179/30 zast. pl. a nádvoria o výmere 30 m2 vo vlastníctve Mgr. 

Ľubice Suchanovej rod. Grófovej. 

Hodnota vymieňaných nehnuteľností predstavuje za 1m2 sumu 20 eur 

s tým, že Obec Bánov vzhľadom k rozdielnosti výmery vymieňaných  

nehnuteľností v prospech Mgr. Suchanovej rozdiel v nadobudnutých 

hodnotách finančne vyrovnávať nebude. 

 

Hlasovanie: za: 11: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 
Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 

Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 
Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič,  

Mgr. Miroslava Petrášová 
                 proti: 0 
           zdržal sa: 0  
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12. Zámena nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa - parcely reg. „C“ pre k. ú. Malá Kesa – parc. č. 204/4 zast. pl. 
a nádvoria (doplnenie pôvodného uznesenia) 

 

- OZ v Bánove schvaľuje podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

a) zámenu  novovytvorenej parcely reg. „C“ parc. č. 204/4 zast. plochy 

a nádvoria o výmere 16 m2 pre k.ú. Malá Kesa, ktorá vznikla Geometrickým 

plánom na oddelenie pozemku parc. č. 204/4 pod č. 44/2021 vyhotoveným 

AAA Geodet s.r.o., Podzámska 34A, Nové Zámky v zast. geodetom Attila Bédi 

dňa 25.5.2021, autorizačne overeným dňa 26.5.2021 Ing. Gabriel Ozorai, 

úradne overeným dňa 7.6.2021 Ing. Agnešou Jankovskou pod č. 780/21 

z pôvodnej parcely registra „C“ evidované na katastrálnej mape pre k.ú. Malá 

Kesa, zapísanej na LV č. 1 pre k.ú. Malá Kesa, ako parc. č. 204/2 zast. pl. 

a nádvoria o výmere 73 m2, ktorej vlastníkom je  obec Bánov, 

Hviezdoslavova 34, 941 01 Bánov v celosti za parcelu registra „C“ evidovanú 

na katastrálnej mape ako parcela registra „C“ pre k.ú. Malá Kesa zapísaná 

na LV č. 572 ako parc. č. 179/30 zast. pl. a nádvoria o výmere 30 m2,  a to 

v prospech Mgr. Ľubica Suchanová, rod. Grófová, nar. 27.6.1972, bytom Čsľ. 

Armády 1194/32, Bánov, a to podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 

Zb. v znení neskorších predpisov. 

 Zámena sa uskutoční ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, 

že novovytvorená parc. č. 204/4 pre k.ú. Malá Kesa je v bezprostrednej 

blízkosti a susedí s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Mgr. Ľubici Suchanovej 

a novovytvorená parcela č. 204/4 je ňou využívaná ako prechod a prístup 

k nehnuteľnostiam, o ktorú novovytvorenú parcelu sa dlhšiu dobu stará 

a zveľaďuje ju. 

 Hodnota vymieňaných nehnuteľností predstavuje za 1m2 sumu 20 eur 

s tým, že Obec Bánov vzhľadom k rozdielnosti výmery vymieňaných  

nehnuteľností v prospech Mgr. Suchanovej rozdiel v nadobudnutých 

hodnotách finančne vyrovnávať nebude. 

b)poveruje starostu obce podpísaním zámennej zmluvy, uzatvorenej podľa  

§ 611 a nasl. Občianskeho zákonníka s Mgr. Ľubicou Suchanovou, rod. 

Grófovou, nar. 27.06.1972, bytom Čsľ. Armády 1194/32, 941 01 Bánov 

 

Hlasovanie: za: 11: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 
Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 

Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 
Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič,  

Mgr. Miroslava Petrášová 
                 proti: 0 
           zdržal sa: 0  
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13.  Rôzne: 

a) Budovanie sociálnej infraštruktúry – „Denný stacionár Bánov“  
 

 Starosta obce  oboznámil prítomných, že výzva bola vyhlásená 
s termínom podania do 13.12.2021. Je potrebné schválenie 5 uznesení OZ 
k doplneniu tejto žiadosti. 

 Do diskusie sa zapojil pán poslanec Mgr. Dananai, ktorý sa informoval 
o stave prípravy projektovej dokumentácie nutnej k vydaniu stavebného 

povolenia. Práve prebieha územné konanie a následne bude prebiehať 
stavebné konanie. Pán poslanec Ing. Krajčír sa spýtal na oprávnené náklady, 

či obsahujú aj náklady na projektovú dokumentáciu , stavebný dozor 
a vybavenie. Starostom obce mu bolo oznámené, že je to súčasťou PD 
a rozpočtu. Ing. Marek Šimunek sa zaujímal, či je pripravená analýza 

predpokladaných prevádzkových  nákladov spojených s fungovaním denného 
stacionára, koľko tam bude ľudí atď. Žiada tiež zabezpečiť väčšiu 

informovanosť občanov na webovej stránke obce, zverejňovať projekty , ktoré 
obec pripravuje a podáva. Ďalej sa zapojil pán poslanec Oremus 

s pripomienkou  k 5% spoluúčasti na pripravovaných projektoch. Navrhol 
zvážiť možnosť, ak bude potrebné, a možnosti  rozpočtu obce nebudú 
postačovať, zabezpečiť toto i spoluúčasťou bánk.  Pani poslankyňa Mgr. 

Mazúchová podotkla, že uvedený projekt vznikol na základe požiadaviek 
občanov, ktorý je aj súčasťou Komunitného plánu obce Bánov, ktorý bol 

schválený OZ. Ing. Šimunek poznamenal, že s myšlienkou súhlasí, ale 
upozorňuje na pripravenosť / analýza prev. nákladov a pod./  

- odišla poslankyňa Mgr. Petrášová 
 
OZ v Bánove schvaľuje: 

a)  návrh na predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na projekt 

s názvom „Budovanie sociálnej infraštruktúry - Denný stacionár Bánov“ 

b) predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu „Budovanie sociálnej 

infraštruktúry - Denný stacionár Bánov“ realizovaného v rámci výzvy  

č. IROP- PO2- SC211-2021-78 na predkladanie žiadostí o nenávratný 

finančný príspevok na podporu poskytovania nových a existujúcich 

sociálnych služieb, zariadení starostlivosti o deti do troch rokov veku dieťaťa 

a sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately v zariadeniach na 

komunitnej úrovni, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom 

obce a platným programom rozvoja obce 

c) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia 

pomoci 

d) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného 

projektu vo výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu  

a poskytnutého NFP vo výške minimálne 5% v súlade s podmienkami 

poskytnutia pomoci, tzn.  87 427,59 EUR;  

e) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov  

z rozpočtu obce 
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Hlasovanie: za: 10: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 

Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 
Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 

Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič 
                 proti: 0 
           zdržal sa: 0 

 
b) Vyhodnotenie Komunitného plánu obce Bánov 

 
Slovo dostala pani poslankyňa Mgr. Mazúchová, ktorá veľmi podrobne 

vyhodnotila plnenie  Komunitného plánu obce, ktorý bol schválený 15.júla 
2020.  Informovala prítomných o skutočnosti, že uvedené vyhodnotenie bude 
zverejnené aj na webovej stránke obce pre širokú verejnosť.  

   
- odišiel pán poslanec Rácek 

- prišla pani poslankyňa Mgr. Petrášová 
 

Pán starosta poďakoval za predloženú správu, za prácu pracovníčkam TSP 
v sociálnej oblasti, tiež za činnosť sociálnej komisie v tomto pandemickom 
období.  

 
- prišiel pán poslanec Rácek  

 

OZ v Bánove berie na vedomie vyhodnotenie Komunitného plánu sociálnych 

služieb Obce Bánov na rok 2020-2025 za roky 2020-2021.  

 

 
Hlasovanie: za: 11: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 

Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 
Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 

Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič,  
Mgr. Miroslava Petrášová 

                 proti: 0 

           zdržal sa: 0 
 

 
 

d) Žiadosť o ukončenie nájomnej zmluvy  - Ján Kvasňovský 

 
Starosta obce oboznámil prítomných so žiadosťou o ukončenie nájmu. 
 

Pán poslanec Ing. Krajčír upozornil na potrebu preverenia technického stavu 
budovy resp. strechy. 

 

- OZ v Bánove berie na vedomie Žiadosť  Jána Kvasňovského, Kpt. Nálepku 

134, 941 01 Bánov, IČO: 35428210,  o ukončenie nájomnej zmluvy 

v obecných priestoroch na Šurianskej 1, 941 01 Bánov  ku dňu 31.12.2021. 
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Hlasovanie: za: 11: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 

Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 
Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 

Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič,  
Mgr. Miroslava Petrášová 

                 proti: 0 

           zdržal sa: 0 
e) Žiadosť o prenájom priestorov v obecnej budove na Šurianskej 

1 z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
   

 Pani prednostka vysvetlila, že OZ berie na vedomie túto žiadosť a bude 
ešte zaradená do prejednania na finančnej komisii, pretože OZ stanovuje 
najprv spôsob prenájmu a tiež zámer, ktorý musí visieť na webovej stránke 

obce a úradnej tabuli 15 dní pred prerokovaním v zastupiteľstve. 
 

 OZ v Bánove berie na vedomie 

a) OZ v Bánove berie na vedomie Žiadosť  Viliama Šimuneka FILKO, Kpt. 

Nálepku 72, 941 01 Bánov, o prenájom  obecných priestorov na 

Šurianskej 1, 941 01 Bánov.   

b) OZ v Bánove odporúča starostovi obce pripraviť zámer na prenájom 

obecných priestorov na Šurianskej 1, 941 01 spôsobom ako prípad 

hodný osobitného zreteľa. 

  
Hlasovanie: za: 11:Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 

Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 
Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 

Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič,  
Mgr. Miroslava Petrášová 

                 proti: 0 
           zdržal sa: 0 
  

f) Príkaz starostu na vykonanie inventarizácie  
 

Starosta obce vysvetlil, že je potrebné vykonanie inventarizácie majetku obce 
k 31.12. 2021. 

 
- odišla poslankyňa Mgr. Výberová 

 

OZ v Bánove berie na vedomie  Príkaz starostu obce na vykonanie 
inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov obce 

k 31.12.2021.  
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Hlasovanie: za: 10: Branislav Oremus, Ing. Marek Šimunek, Mgr. Martin 

Dananai, PhDr. Helena Juríková, Ing. Marián Krajčír, 
Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, Mgr. Petronela 

Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Miroslava Petrášová 
                 proti: 0 
           zdržal sa: 0 

 
14. Interpelácie poslancov  

 
 Mgr. Mazúchová upozornila na problém dopravy v časti obce pri 

„trojuholníku pri kostole“, ulice J. Kráľa, Štúrova  a Gen. Slobodu. Nastávajú 
tam dopravné kolízie. Otázka je, či tam nastane aj zmena organizácie 
dopravy. Pán starosta konštatoval, že podľa schválenej pasportizácie to 

pravdepodobne nebude možné. Pani prednostka doplnila, že uvedený krok, 
si bude vyžadovať zmenu v pasportizácii a bude sa  informovať na 

dopravnom  inšpektoráte, či je zmena možná. Bude si to však vyžadovať 
finančné prostriedky. Pán starosta navrhol možnosť úpravy resp. zmenšenia 

trojuholníka – zelenej plochy - z dôvodu vyriešenia uvedeného problému. 
 
 

OZ v Bánove berie na vedomie Interpelácie poslancov OZ v Bánove. 

Hlasovanie: za: 11: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 

Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 
Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 

Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič,  
Mgr. Miroslava Petrášová 

                 proti: 0 
           zdržal sa: 0 
 

15. Informácie starostu obce  
 

 Pán starosta informoval o úspešnom projekte : „ Revitalizácia atletickej 
dráhy“ v areáli základnej školy, ktorý bol schválený po dvoch rokoch a to vo 

výške 141 000,-€ aj s doskočiskom. Bolo ukončené aj verejné obstarávanie, 
firma ktorá bude realizovať tento projekt si už môže pripravovať materiál na 

realizáciu. Finančné prostriedky sú úž na účte obce. Realizácia sa plánuje na 
začiatok jarného obdobia podľa počasia. 
Ohľadom daní pán starosta informoval, že naďalej pokračuje výber 

a rozosielanie upomienok poštou, ktoré neboli doručené osobne z dôvodu 
neprebratia dlžníkom. 

 Informoval o úspešnom očkovaní občanov proti ochoreniu Covid-19, 
ktoré prebieha v priestoroch obecného úradu. Na poslednom sa zúčastnilo 

spolu 160  občanov / I. dávkou 53,  II. Dávkou 1 a III. dávkou 106 občanov/. 
Nakoľko je veľký záujem občanov i naďalej,  do konca roku 2021 prebehne 
i ďalšie očkovanie. Momentálne je už prihlásených 70 občanov. Pán starosta 

prisľúbil i ďalšiu súčinnosť, očkovanie bude i v budúcom roku 
zabezpečované podľa potrieb našich občanov. Poďakoval pracovníkom za 

dobrú pripravenosť  a tiež zúčastneným občanom za disciplinovanosť 
a zvládnutie celej akcie. 
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 Ďalej informoval o personálnych výmenách na obecnom úrade. Kvôli 

náhlemu úmrtiu pani hlavnej matrikárky, bolo potrené zastupujúcu 
matrikárku p. Kršákovú presunúť na iné pracovisko, agendy sa prerozdelili. 

Vznikla nová agenda – Stavebná, životné prostredie, odpadové hospodárstvo 
a marketing obce s tým, že sa chceme ešte viac venovať životnému 
prostrediu. Informoval o stretnutí s firmou JRK Slovensko, ktorá zabezpečila 

evidenciu odpadov domácností v našej obci. Novinkou bude evidencia 
odpadov aj na našom zbernom dvore.   S tým súvisí aj nákup váhy na zberný 

dvor, ktorá zabezpečí presnejšiu evidenciu, a mala by byť inštalovaná 
v najbližšom období.    

Na dopyt pána poslanca Ing. Mareka Šimuneka, ohľadom momentálnej 
situácie s pripravovanou kanalizáciou v našej obci pán starosta uviedol 
nasledovné:  

 Projekt bol vysúťažený od februára do augusta, zúčastnené boli 4 
firmy, vyhrala firma   Československé konzorcium. Toto verejné obstarávanie 

bolo zaslané na kontrolu na Úrad pre verejné obstarávanie a následne na 
úrad  Útvar hodnoty za peniaze. Akonáhle nám to bude schválené, môžeme 

podpísať zmluvu o dielo. Táto tiež podlieha kontrole Slovenskou agentúrou 
životného prostredia. Až následne bude možné zahájiť výstavbu. Obec tiež 
dodatkovala zmluvu o nenávratný fin. príspevok z Ministerstva životného 

prostredia, nakoľko sa mali práce zahájiť už v mesiaci november 2021, tieto 
sa však museli presunúť o 6 mesiacov. Ukončenie samotnej kanalizácie je 

plánované ku koncu roku 2023.  
 

 
OZ v Bánove berie na vedomie informácie starostu obce Bánov. 
 

Hlasovanie: za: 11: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 
Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 

Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 
Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič,  

Mgr. Miroslava Petrášová 
                 proti: 0 
           zdržal sa: 0 

 
 

16. Diskusia 

Starosta obce prečítal príspevok občana, ktorý bol doručený písomne 

v mailovej podobe a týkal sa prístupu všeobecného lekára v Bánove 

k pacientom, občan narážal na liečenie po telefóne či cez okno ambulancie 

v minulosti. Uviedol, že iná lekárka v inej obci liečila pacientov chorých na 

COVID ivermektínom, ktorý jej zohnal starosta danej obce. Rovnako 

porovnával úmrtnosť za určité obdobie v obci Bánov a v inej obci. Rozdiel 

v úmrtnosti pripisoval k absencii lekára v ambulancii a požadoval liečiť 

pacientov riadnym vyšetrením. Uviedol, že včasnou diagnostikou 

a následnou liečbou by sa predišlo zaťaženiu nemocníc. Požadoval vhodnú 

osvetu o posilňovaní vlastnej imunity a užívania vitamínov.  
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OZ v Bánove berie na vedomie  diskusné príspevky vznesené na XXVIII. 

zasadnutí OZ v Bánove. 

 
Hlasovanie: za: 11: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 

Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 

Ing. Marián Krajčír, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, 
Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič,  

Mgr. Miroslava Petrášová 
                 proti: 0 

           zdržal sa: 0 
 
17. Záver 

 
Starosta obce Bánov PhDr. Miloš Rybár poďakoval prítomným poslancom za 

celoročnú vzájomnú spoluprácu v nie ľahkom období a tiež za  dnešnú 
účasť, poprial všetkým zúčastneným i občanom pevné zdravie,  krásne 

a pokojné Vianoce a ukončil XXVIII. zasadnutie OZ. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


